

No. 16
n

FOR IMMEDIATE RELEASE
POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

FEBRUARY 11 1974
LE 11 FÉVRIER 1974



CANADA

C
o
m
m
u
n
i
q
u
é

FOREIGN INVESTMENT AGREEMENT -- TRINIDAD AND TOBAGO

ACCORD SUR INVESTISSEMENTS ÉTRANGERS -- TRINITÉ ET TOBAGO

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mitchell Sharp, announced today the signature of an agreement on Foreign Investment Insurance between Canada and Trinidad and Tobago. The final text, in the form of an Exchange of Notes, was signed on February 8, 1974 in Port of Spain by the High Commissioner, Mr. David Reece, for the Government of Canada and by the Minister for External Affairs, Mr. Eric Williams, for the Government of Trinidad and Tobago.

* * *

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, M. Mitchell Sharp, a annoncé aujourd'hui la signature d'un accord bilatéral entre le Canada et la Trinité-et-Tobago portant sur l'assurance des investissements étrangers. Le texte de cet accord, finalisé sous la forme d'un échange de notes, fut signé vendredi le 8 février 1974 à Port of Spain par le haut-commissaire, M. David Reece, au nom du gouvernement du Canada et par le ministre des Affaires extérieures, M. Eric Williams, au nom du gouvernement de la Trinité-et Tobago.